
Bestyrelsesmøde den 10. maj 2023, kl. 18.30

Til stede: Birgit, Henrik, Lisabeth, Helle, Heidi, Lone

Fraværende: Bjarne

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Godkendelse af referat
Godkendt

3. Nyt fra formanden
Der er søgt om tilskud hos Kalundborg Kommune til nye skærme på IGP-banen. Der er
blevet søgt om tilskud til arbejdet hos Andel, men vi fik desværre afslag.
Henrik har undersøgt muligheder om græsslåning.
Vi havde en god arbejdsdag, der var god opbakning og vi fik ordnet en masse større og
mindre opgaver.
Landsmødet - vedtægtsændring om betaling af trænere blev godkendt. HBST havde
ændret den tidligere ordlyd, så ændringen ville betyde en lovliggørelse af, at trænere
tager betaling for afholdelse af private kurser i DcH regi.
Anette Knudsen blev valgt som formand for Uddannelsesudvalget.
Annette Lunau blev genvalgt som Landsformand
Ekstraordinær Kredsgeneralforsamling - regnskabet blev godkendt.
Budget 2024 blev – efter en kort pause – godkendt. Der vil være øgede omkostninger til
bl.a. uddannelse, kørsel mv. Det blev vedtaget at hæve kontingentet med 20 kr.

4. Nyt til/fra udvalgene
Konkurrenceansvarlig – Lone havde ingen bemærkninger.
Trænerkoordinatoren – Helle, der har været en del henvendelse om hvalpetræning,
det har været en god fællestræning
Husansvarlig – Lisabeth, der blev gjort fint rent i klubhuset på arbejdsdagen
Kassereren – Heidi, Lisabeth vil gerne kunne bruge Klubmodul, regnskab.
Hvalpespringet er ved at blive leveret. Vores forsikring vil stige 900 kr.



5. Rally konkurrence 21. maj
Lone har fået de hjælpere, der er behov for til konkurrencen. Lone vil undersøge priserne
for pokaler

6. Oprykning fra C til B (B-træning / B-sport)
Det blev drøftet, hvilket hold ny-oprykkede C førere skal overgå til. I den nye holdstruktur
er det aftalt, at det på et tidspunkt indføres et C/B sport og et C/B træning. Da vi ikke pt.
har et C sport hold, men har aktive konkurrenceførere på C hold, må de HF, som har
lavet oprykning til B og som udtrykker ønske om fortsat at konkurrere, tilbydes at overgå
til B sport

7. Sommerarrangement 20. juni
Der er fundet trænere til fællestræning. Der er enighed om, at der skal være tilmelding til
fællesspisningen, så vi får købt den rigtige mængde mad ind. Helle laver opslag.

8. To do liste i klubhuset (opslag fra Niels)
Vi kan starte med at bede om hjælp til de faste opgaver som ligger hos de enkelte
bestyrelsesmedlemmer. F.eks. kan Lisabeth spørge om der er nogle, som vil tage
støvsugeren en gang imellem, ordne toilettet osv. Vi kan bede om hjælp til at slå græsset
ved klubhuset..
Hvis der er medlemmer, som har ideer/ønsker om opgaver, kan der sendes en mail til
bestyrelsen.
Bestyrelsen ønsker ikke opsætning af to-do liste i klubhuset

9. Hvalpehold i efteråret
Helle tager en snak med Thomas om hvalpekursus efter sommerferien.

10. Arbejdsdag i efteråret
Det blev foreslået den 9. september

11. Konkurrenceønsker 2024
Lone og Henrik aftaler ønsker om konkurrencer i 2024

12. Næste møde
26. september 2023, kl. 18.30

13. Eventuelt
Ingen bemærkninger.

Referat godkendt den 2023


